
S SEKCIJSKIH RAZPRAV O PROGRAMU IV. SAMOPRISPEVKA

Sanacija TE-TO Ljubljana je potrebna
V kulturaem domu Španski

bord sta biH kar dve od štirih
sektij, ki jUi je v zvezi z javno
obravnavo osnutka četrtega sa-
moprispevka v Ljubljani pripra-
vila naša občinska konferenca
SZDL. Bilo je pričakovati, da se
bo vsaj za prvo od njih, name-
njena je bila namreč pogovoru o
ekološki sanaciji Toplarne Ljub-
Ijana, povabilu socialistične
zveze odzvalo kar največ prebi-
valcev Most, Sela, Štepanjskega
naselja, Fužin in tudi drugih, saj
se že dlje časa vrstijo pritožbe
glede obralovanja tega energet-
skega objekta. Ugotovljeno je
tudi, da je v bližini Toplarne obo-

levnost otrok na dihalih še večja
kot dnigje v občini, prašni deld
in dimni plini pa onesnažujejo
tudi druge Ijubljanske občine. Ta
sekdja je bila tudi priložnost na-
tančno izvedeti, kako in kdaj bo
sanadja potekala, povedati svoje
pomisleke ali drugačno mnenje
glede rešitve tega problema in
dobiti odgovore na postavljena
vprašanja.

V razpravi se je pokazalo, da
je sanacija Toplarne Ljubljane
nujno potrebna. Navzoči tudi
niso imeli pripomb na program
četrtega samoprispevka, zani-
malo pa jih je, zakaj je vanj
vključeno tudi grajsko pobočje.

Ekološka sanadja TE-TO
Ljubljana obsega vgraditev
naprav za čiščenje dimnih pli-
nov in postavitev novega 180
metrov visokega dimnika. To
naj bi stalo okoli 6,5 milijard
dinarjev, nekaj manj kot 54
odstotkov tega zneska naj bi
finandrala samoprispevek,
drugo pa energetska skupnost
Ljubljane in Toplarna, nekaj
pa bi bilo tudi posojil. Hkrati z
ekološko sanadjo bo pote-
kala tudi tehnološka sanacija
kotlov, denar zanjo pa bodo
zbrali v okviru Elektrogospo-
darstva Slovenije.

Menili so da bi morali za take ob-
jekte, kot je na primer Toplarna,
najti že prej druge vire financira-
nja. Bilo je tudi nekaj mnenj in
pripomb, ki niso bila v nepo-
sredni povezavi s Toplarno in
samoprispevkom; tako so de-
nimo spraševali, kdaj bodo na-
meščeni toplotni števci in termo-
stati, saj zdaj marsikdo, ker je
plačevanje pavšalno, ne varčuje
z energijo. Zanimali so se tudi za
gradnjo podhoda v podaljšku
Proletarske ceste. Zvedeli so, da
lahko natančen odgovor najdejo
v Delegatski tribuni; podhoda pa
bodo pričeli graditi novembra
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